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ANONYMIZOVANÝ Z Á P I S 
 

o průběhu 19. zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř 

konaného dne 2. 9. 2021 v Sokolovně v Pustiměři  

 

 

Starosta Mgr. Vlastimil Smékal zahájil veřejné zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř (dále 

jen zastupitelstvo obce) v 18:00 hodin a přivítal přítomné.   

 

Před projednáváním programu starosta oznámil, že zemřel bývalý místostarosta obce pan 

Jaroslav Novák a vyzval přítomné k uctění jeho památky minutou ticha. 

 

 

Technický bod a schválení programu zasedání 

 

Starosta konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno, informace o konání zasedání byla 

zveřejněna na fyzické i elektronické úřední desce 24. 8. 2021. Dále konstatoval, že je 

přítomno 10 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.   

 

Přítomni, omluveni, nepřítomni: (viz prezenční listina, příloha zápisu č. 1)   

Přítomných: 14 

Omluven: Mgr. Klára Gottwaldová, MBA, Luboš Pořízek, Michal Beneš, Mgr. Zdeněk 

Drbal, Pavel Holub – přijde později 

Nepřítomen: -- 

 

Zapisovatelkou byla jmenována: Věra Pospíšilová 

Sčítáním hlasů byli pověřeni: Ing. Miroslava Komárková, Ing. Marie Koutná 

 

  

Technický bod 

 

Určení ověřovatelů zápisu 

 

Starosta navrhl určit ověřovateli dnešního zápisu pana Evžena Jachana a pana Mgr. Petra 

Špičáka. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 235/21 Z 19 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř 

s ch v a l u j e    za ověřovatele zápisu o průběhu 19. zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř 

pana Evžena Jachana a Mgr. Petra Špičáka. 

 

 H:  8  :  0   :   2 

 

Usnesení č. 235/21 Z 19 bylo schváleno. 
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Schválení programu schůze 

 

1. Zpráva o činnosti rady obce  

2. Zpráva o činnosti finančního výboru  

3. Kontrola plnění usnesení rady a zastupitelstva obce a zpráva o činnosti 

kontrolního výboru  

4. Peněžitý dar obcím na jižní Moravě postiženým živelnou pohromou 

5. Rozpočtové opatření č. 8/2021 

6. Zpráva o připravenosti ZŠ a MŠ Pustiměř na školní rok 2021/2022 

7. Dům seniorů Pustiměř 

8. Výměna povrchu silnice z žulových kostek v Pustiměřských Prusích za povrch 

živičný 

9. Informace a různé 

 

Starosta doporučil doplnit do programu jednání ZO bod Vypořádání pozemků mezi JmK, 

SÚS JmK a obcí Pustiměř. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

 

 

Návrh usnesení č. 236/21 Z 19 

  

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e   navržený program 19. zasedání zastupitelstva obce včetně jeho doplnění o 

bod Vypořádání pozemků mezi JmK, SÚS JmK a obcí Pustiměř. 

  

       H:   10  :  0   :  0 

 

Usnesení č. 236/21 Z 19 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 1 

Zpráva o činnosti rady obce 

 

Se zprávou vystoupil místostarosta Mgr. Peška. Seznámil přítomné s body, které rada obce 

projednávala na 3 zasedáních, které se konaly od minulého jednání ZO. 

 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

 

Bod č. 2 

Zpráva o činnosti finančního výboru 

 

Zprávu z jednání finančního výboru předložil jeho předseda pan Petr Sedláček. 

Finanční výbor se konal dne 30. 8. 2021, za přítomnosti 3 členů. 

Na programu bylo plnění rozpočtu za 1. pololetí, kdy bylo zjištěno, že rozpočtové příjmy jsou 

naplněny z 58,43 % schváleného rozpočtu, výdaje jsou plněny z 23,84 %. To je dáno tím, že 

investiční akce jsou v realizaci nebo se realizovat začnou. 
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Zůstatky na účtech obce k 30. 8. 2021 činily celkem 44 744 367 Kč. 

FV vzal na vědomí rozpočtové opatření č. 7/2021, které bylo schváleno radou obce. 

Dále se FV zabýval peněžitým darem obcím na jižní Moravě, postiženým živelnou pohromou. 

FV doporučuje schválit čtyřem postiženým obcím po 25 000 Kč, dohromady 100 000 Kč. 

S tím souvisí rozpočtové opatření č. 8, kde došlo k navýšení výdajové části o 100 000 Kč a 

FV je doporučuje ke schválení. 

Byla podána informace k vyúčtování pouti. Příjem za poplatky z místa za stánky a atrakce 

činí 32 440 Kč, výdaje za nájem WC, dopravní značení a kulturní vystoupení 29 878 Kč. 

 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

 

Bod č. 3 

Kontrola plnění usnesení rady a zastupitelstva obce a zpráva o činnosti kontrolního 

výboru 

 

Předseda kontrolního výboru Bc. Antonín Grmela podal informaci z jednání kontrolního 

výboru. 

Všechna usnesení rady obce a zastupitelstva obce jsou splněna nebo se realizují. 

Vlhkost v MŠ se stále monitoruje.  

Kompostéry by mohly být dodány pravděpodobně koncem září.  

Pro dokončení Wi-Fi v Sokolovně se čeká na komponent, Wi-Fi za hasičskou zbrojnicí je 

funkční, heslo je zveřejněno.  

Parkování u Dreposu je v řešení, došlo k částečnému odklonu nákladních aut na cestu do 

Radslavic.  

Návrh veřejnoprávní smlouvy o přidělení dotace byla zaslána Moravskému rybářskému 

svazu, zatím bez odezvy. 

Spolek Mokřady byl osloven v červnu po konání zastupitelstva, konzultace připadá v úvahu 

na přelomu roku.  

Upravená smlouva o výpůjčce pohřebiště byla odeslána protistraně, dosud na ní nebylo 

reagováno. 

Instalace prvků na hřiště ve sportovním areálu pokračuje, má být hotova do konce září. 

Plán rozvoje obce je zpracován a zveřejněn na webových stránkách obce.  

Kontrolní výbor se dále zabýval rekonstrukcí chodníku u hřiště a budováním propojovacího 

chodníku Zelenohorská – Konečná, který je ve fázi projektování.  

Na zamítavé vyjádření rady obce k výstavbě bytových domů v ulici Potoční dosud nepřišla 

reakce. Pokud bude k této stavbě vydáno stavební povolení, kontrolní výbor doporučuje podat 

odvolání ke krajskému úřadu.  

Kontrolní výbor měl také dotaz, zda byl stavebníkem vznesen požadavek na uplatnění 

odpovědnosti za škodu, způsobenou vytopením pozemku kolem domu pod překopem spodní 

ulice Konečná? Bylo sděleno, že překop byl povolen a bude zapraven stavebníkem. 

 

V souvislosti s parkování u firmy Drepos místostarosta doplnil, že po kontrolním výboru 

kontaktoval Správu a údržbu silnic jihomoravského kraje a MěÚ Vyškov, odbor dopravy, 

přičemž z MěÚ Vyškov dostal informaci, že auta na krajnici parkovat mohou, pokud 

zachovají průjezdný pruh. Ničit krajnici, resp. vozovku, však samozřejmě nemohou. 

Pokutovat přímo firmu MěÚ Vyškov dle vyjádření nemůže, neboť se jedná o případné 

pochybení jednotlivých řidičů. Dle sdělení navrhl MěÚ Vyškov řešení SÚS k umístění 
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dopravních značek, zakazujících stání, popřípadě osazení krajnice obrubníky. Tímto 

opatřením by došlo k zamezení ničení vozovky.  

Na posledním zastupitelstvu byla vznesena připomínka týkající se nadměrného tranzitního 

provozu přes obec, a to v souvislosti s rekonstrukcí nájezdu na D1 v Drysicích. V této 

souvislosti vstoupila obec v jednání se stavbou a byl dohodnut odklon nákladních vozidel přes 

„Radslavskou“ cestu. Místostarosta požádal přítomné, aby v případě zjištění problémů 

neotáleli s dotazem na zastupitelstvo, ale aby kontaktovali jeho či starostu neprodleně po 

zjištění problému tak, aby tento bylo možné řešit co nejdříve.  

 

Pan Sedláček dodal ke schválené dotaci na rekonstrukci Marchánky, že má informace, že 

firma Velux bude do oprav tohoto prostoru investovat 6 -7 mil Kč. Pokud to vyjde, nebude asi 

zájem o poskytnutí daru od naší obce. 

Starosta – to by bylo pozitivní, usnesení je však v platnosti, smlouva je odeslaná druhé straně. 

 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

 

Bod č. 4 

Peněžitý dar obcím na jižní Moravě postiženým živelnou pohromou 

 

Několika obcemi na pomezí Břeclavska a Hodonínska na jižní Moravě prošla ve čtvrtek 24. 

června 2021 extrémní bouře s krupobitím a tornádem. Nejvíce postiženy byly obce Moravská 

Nová Ves, Mikulčice, Hrušky a Lužice. V dotčených obcích bylo poničeno asi 1 200 staveb 

včetně veřejných, zemědělských a průmyslových budov, dále velký počet stromů a vozidel. 

Silně zasažena byla veřejná infrastruktura. Rada obce doporučuje zastupitelstvu obce přispět 

každé z výše uvedených obcí finančním darem ve výši 25 000 Kč, a to odesláním této částky 

na transparentní účty postižených obcí. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 237/21 Z 19 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e   poskytnutí finančního daru na pomoc obcím postiženým tornádem, a to: 

• obci Hrušky, U zbrojnice 100, 691 56 Hrušky, IČ: 00283185, ve výši 25 000 Kč, na 

účet 123-4548350207/0100, 

• městysu Moravská Nová Ves, nám. Republiky 107, 691 55 Moravská Nová Ves, IČ: 

00283363, ve výši 25 000 Kč, na účet 6013203349/0800 

• obci Mikulčice, Mikulčice 245, 696 19 Mikulčice, IČ: 00285102, ve výši 25 000 Kč, 

na účet 299222440/0300, 

• obci Lužice, Česká 592/1, 696 18 Lužice, IČ: 44164343, ve výši 25 000 Kč, na účet 

123-3116370277/0100. 

 

 H:   10  :  0   :  0 

 

Usnesení č. 237/21 Z 19 bylo schváleno. 
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Bod č. 5 

Rozpočtové opatření č. 8/2021 

 

Příjmová část rozpočtu zůstává beze změny. Výdajová část je navýšena o finanční dar 

v souhrnné výši 100 000 Kč na pomoc obcím postiženým tornádem. O tuto částku bude 

zvýšen schodek rozpočtu. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

V 18:30 hod. se dostavil pan Pavel Holub. 

 

Návrh usnesení č. 238/21 Z 19 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e    rozpočtové opatření č. 8/2021. 

 

 H:   10  :  0   :  1 

 

Usnesení č. 238/21 Z 19 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 6 

Zpráva o připravenosti ZŠ a MŠ Pustiměř na školní rok 2021/2022 

 

Tuto zprávu předložil ředitel ZŠ a MŠ Pustiměř pan Mgr. Miroslav Zourek. 

Informoval, že 1. 9. 2021 byl zahájen školní rok při dodržení hygienických opatření 

v závislosti na aktuální situaci – Covid 19. 

V MŠ je nyní zapsáno 98 dětí s celodenní docházkou a 1 dítě s omezenou docházkou. Pracuje 

zde 7 paní učitelek, 2 asistentky pedagoga, 3 správní zaměstnankyně včetně chůvy. Pracuje se 

podle vzdělávacího programu „Korálek“ a podle ročního plánu. 

Vlhkost v budově je stále monitorována, je stabilně v normě. Bohužel po víkendových deštích 

se objevila vlhká stěna na stropě, která se nyní řeší. 

Základní školu navštěvuje 306 žáků, rozmístěných do 14 tříd. Do 1. ročníku nastoupilo 40 

dětí, v letošním školním roce ukončí docházku 26 deváťáků. Školní družina byla rozšířena na 

3 třídy pro 90 žáků. Do školy dojíždí 125 dětí z okolních obcí. Výuka probíhá podle 

vzdělávacího programu Škola pro život, který je aktualizován dle metodiky MŠMT. 

Na škole působí 23 učitelů, dále vychovatelky, asistenti pedagoga, administrativní pracovnice, 

správní zaměstnanci, kuchařky. Od 1. 7. 2021 nastoupil nový školník. Celkově ve škole 

pracuje 53 zaměstnanců. 

V příštím školním roce by mělo do školy nastoupit cca 50 dětí. 

V následujícím roce se bude pokračovat v realizaci stávajících projektů, ve kterých se uspělo 

s žádostí o dotaci u MŠMT. 

Škola se zapojila do celostátního projektu MŠMT – doučování dětí, ohrožených školním 

neúspěchem. 

Přes prázdniny probíhaly opravy a rekonstruovaly se čtyři třídy v ZŠ, jedna v MŠ. Hlavní akcí 

je rekonstrukce kotelny na budově 85.  

Ke konci školního roku odešlo 39 žáků 9. tříd, všichni byli přijati na maturitní nebo učební 

obory. Jeden žák 5. ročníku odešel na víceleté gymnázium. 
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Závěrem pan ředitel poděkoval všem pracovníkům školy za přípravu k zahájení nového 

školního roku. 

 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

 

Bod č. 7 

Dům seniorů Pustiměř 

 

Jednou z aktivit programu rozvoje obce je výstavba domu seniorů, která do něho byla 

zařazena na základě požadavků občanů. Cílem výstavby by mělo být zajištění sociálního 

nájemního bydlení pro osoby z cílové skupiny tak, aby došlo k uchování a prodloužení jejich 

soběstačnosti a nezávislosti a současně, aby byl umožněn komunitní způsob života na 

principu sousedské výpomoci a nemusely být poslány do vzdálených zařízení.  

V současnosti probíhá zadávací řízení na zhotovitele zpracování projektové dokumentace pro 

stavbu nového domu pro seniory. Místem realizace je stávající objekt č. p. 75 v Pustiměři (p. 

č. 1279 v k. ú. Pustiměř). 

Ten bude zdemolován, místo něj bude provedena novostavba nového domu pro seniory a 

bude zrekonstruována hospodářská budova (mlat).  

Dům pro seniory bude velikostně dimenzován tak, aby maximálně využil velikost současného 

pozemku p. č. 1279. Minimálně by měl řešit 10–15 bytových jednotek (1+KK, 2+KK), 

ordinaci se zázemím pro obvodního lékaře a byt se zázemím pro správce. V domě by nebyly 

poskytovány pečovatelské služby.  

Mlat bude upraven pro možné provádění společenských akcí (letní provoz – posezení, výdej 

nápojů, gril apod.) či výstav. 

Rozvody, inženýrské sítě a zpevněné plochy budou naddimenzovány tak, aby byly případně 

použitelné pro sousední pozemek ve vlastnictví obce za mlatem (p. č. 1280) nebo pozemek 

vedle mlatu (p. č. 1278). Obec požádala ÚZSVM o sousední pozemek za zdravotním 

střediskem, zatím nepřišla odpověď. 

Projektová dokumentace bude řešit i parkovací plochy a zeleň. 

Z řad zastupitelů by bylo vhodné vytvořit pracovní skupinu, která bude s projektantem 

konzultovat detaily zpracování projektové dokumentace. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

 

Mgr. Trávníček – doporučuje vybrat projektovou kancelář, která se specifikuje na tuto oblast. 

Musíme také myslet i na možnost, že občané časem budou potřebovat pečovatelské služby. 

Starosta – v zadávací dokumentaci na projektování jsou podmínky, aby měl projektant 

zkušenosti s tímto typem staveb. Jsou osloveny 4 kanceláře, zkušenosti s tím mají. 

Pečovatelské služby by se zajistily formou Charity. 

Mgr. Špičák – bude podána žádost o dotaci? 

Starosta – ano, tyto dotační programy jsou každý rok stejné. 

Mgr Trávníček – vedle budovy bývalé družiny vlastníme 2/3 domu. Budova je obrovská, má 

velké prostory. Měla by se využít a zapracovat do projektu na dům pro seniory. 

Starosta – souhlasí, že se musí najít využití tohoto domu. Po přemístění ordinace praktické 

lékařky zůstane volné celé přízemí a polovina patra. Nepočítá, že se podaří sehnat zubaře 

nebo dětskou lékařku.  
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Místostarosta – do domu seniorů nechtěli tuto budovu zakomponovat, protože ji obec celou 

nevlastní a vstup dalšího vlastníka by mohl přinést komplikace. Samozřejmě se využití 

budovy musí do budoucna řešit.  

 

Pan Raclavský navrhl jako člena pracovní skupiny pana Mgr. Trávníčka. 

Přihlásil se také pan Mgr. Špičák a pan Smejkal. 

 

 

Návrh usnesení č. 239/21 Z 19 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

j m e n u j e   pracovní skupinu ke zpracování projektové dokumentace pro dům seniorů ve 

složení starosta, místostarosta, Mgr. Petr Špičák, Mgr. Roman Trávníček, pan Pavel 

Smejkal. 

 

 H:   11  :  0   :  0 

 

Usnesení č. 239/21 Z 19 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 8 

Výměna povrchu silnice z žulových kostek v Pustiměřských Prusích za povrch živičný 

 

Samospráva naší obce se v současnosti zabývá otázkou, zda iniciovat výměnu povrchu silnice 

III. třídy v Pustiměřských Prusích z žulových kostek za povrch živičný (asfaltový). Předmětný 

úsek silnice má délku přibližně 1,3 km a byl zbudován na přelomu 50. a 60. let minulého 

století. Vlastníkem silnice je Jihomoravský kraj a správu vykonává jeho příspěvková 

organizace Správa a údržba silnic Jihomoravského kraje. 

Řada občanů bydlících u této komunikace si často stěžuje na zvýšený hluk, otřesy, chvění 

nábytku, na objevující se praskliny ve zdivu apod. a přeje si výměnu povrchu této silnice. 

V rámci této akce by pravděpodobně došlo i k rekonstrukci kanalizačního řádu a obec by po 

jedné straně silnice úsekově zbudovala odstavné plochy pro automobily.  

Samotná realizace by v případě souhlasu vlastníka mohla proběhnout za 5-10 let. 

Na druhé straně se objevují názory, že tato cesta k Pustiměři neodmyslitelně patří a dotváří 

její ráz a podobu. Životnost kostkové cesty je nesrovnatelně delší než asfaltové a snáze se 

opravuje, málokdy se jí však podaří uvést do původního stavu. Vykazuje po předláždění 

nerovnosti. Výměnou povrchu by pravděpodobně došlo ke zvýšení rychlosti projíždějících 

vozidel. 

Jelikož se na výměnu povrchu silnice objevují různé názory, rozhodla se obec uspořádat 

anketu mezi občany, kteří u této komunikace bydlí a získat tak komplexnější názor na tuto 

záležitost. Anketní otázka zněla: „Má obec Pustiměř iniciovat výměnu povrchu silnice III. 

třídy č. 37729 v Pustiměřských Prusích z žulových kostek na povrch živičný (asfaltový)?“ 

Obesláno bylo 144 domácností, vrátilo se 59 anketních lístků (41 %). Pro výměnu povrchu 

bylo 34 domácností, proti 25 domácností.  

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

  

Mgr. Nevřala – vozovka byla zbudována pro těžká vozidla a posléze tanků, které jezdily 

z vojenského újezdu. V současnosti ji však narušuje bezohledný průjezd kamionů a těžkých 

vozidel. Nejvíce vidět je to kolem obchodu, kde tato vozidla uhýbají parkujícím automobilům 
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a je tam narušeno i podloží. Bylo by třeba udělat opatření, aby těžká vozidla přes obec 

nejezdila. 

Pan Hynšt – souhlasí, že obcí projíždí přetížená auta. 

Starosta – neví, jakým způsobem lze omezit průjezd těchto automobilů. Jde o krajskou silnici, 

která je k těmto účelům stavěná. 

Pan Raclavský – bez uvedení do provozu obchvatné cesty od Radslavic na státní, kam by se 

odvedla těžká nákladní doprava, nemá smysl provádět rekonstrukci této komunikace. Nejprve 

je třeba také provést opravu vodovodu a kanalizace a dalších veřejných sítí. Povrch 

komunikace vyměnit až na závěr. 

Starosta – technologický postup bude případně řešit zhotovitel, veškerá infrastruktura by se 

pravděpodobně musela opravit před rekonstrukcí komunikace. 

Mgr. Trávníček – dotazníkem bylo občanům poskytnuto přímé referendum, většina občanů 

chtěla výměnu povrchu, měli bychom jim vyhovět.  

Starosta upozornil, že jde pouze o malý vzorek občanů. 

Místostarosta – pokud bude oslovena SÚS s požadavkem na výměnu povrchu, bude zaslán 

požadavek i na VaK. Pokud by kanalizaci rekonstruovat nechtěli, musel by se zvážit další 

postup. V zájmu obce je, aby se při úpravě cesty opravil vodovod i kanalizace. Letos by se 

ještě měly dělat dílčí opravy komunikace. On vidí největší problém v krajnicích, které nejsou 

v dobrém stavu a nejsou stavěné na větší zátěž. Cesta je hodně široká, pokud by se dělala 

asfaltová, byla by užší, tím by vznikl prostor pro parkovací stání.  

Starosta – cesta má nyní 8 m, po úpravě by 2 m zbyly na odstavné stání. 

Mgr. Špičák – rekonstrukce komunikace by se dělala až za 5 – 8 let? 

Místostarosta – SÚS tyto větší akce plánuje dlouhodobě. 

Mgr. Špičák – v tom případě navrhuje, aby se opravily alespoň ty krajnice. 

Starosta – důležité je rozhodnutí ZO, zda povrch měnit či ne. Potom můžeme dohodnout další 

postup. 

Místostarosta – to, že obec o rekonstrukci požádá, neznamená, že kraj cestu opraví. Jde o 

představu obce, aby bylo zřejmé, jak postupovat. 

Mgr. Špičák – bylo by možné udělat nějaké kroky k opravě radslavské cesty? 

Místostarosta – proběhlo 2. kolo odkupu, čeká se na zápis do katastru. Obec však stále nebude 

vlastnit velkou část pozemků. Majitelé větších parcel nemají zájem je odprodat. Některým se 

zdá málo peněz, jiní chtějí směnu. Tato cesta však není koncipovaná na obousměrný provoz 

nákladní dopravy, není reálné tam odklonit veškerou těžkou dopravu, která jezdí přes obec. 

Pokud by tuto cestu převzal kraj, zbavil by se cesty v obci, což by pro nás zvláště z hlediska 

údržby nebylo výhodné.  

Starosta – odklonit tranzit, který jezdí přes obec jistě nepůjde, cesta není dostatečně široká, 

obec by musela vlastnit mnohem víc pozemků. Samozřejmě můžeme opravit nejhorší části 

vozovky, pokud naznáme, že nám to stojí za to. 

Pan Jachan – tato cesta byla zbudována jako náhradní při stavbě dálnice, nebyla nikdy určena 

pro těžkou techniku. 

Mgr. Špičák – občané, kteří tam žijí, většinově rozhodli pro živičný povrch, měli bychom ctít 

výsledky ankety. 

 

 

Návrh usnesení   

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e  podání žádosti na Jihomoravský kraj – Správu a údržbu silnic 

Jihomoravského kraje, jejímž předmětem je výměna povrchu silnice č. 37729 z žulových 

kostek v Pustiměřských Prusích za povrch živičný (asfaltový). 
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 H:   7  :  0   :  4 

 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

 

Bod č. 9 

Vypořádání pozemků mezi Jihomoravským krajem – Správou a údržbou silnic 

Jihomoravského kraje a obcí Pustiměř  

 

Na zasedání ZO dne 29. 4. 2021 bylo řešeno darování pozemků na JmK a z kraje na obec. 

Pozemky pod silnicí kolem parku na návsi směrem k „réhně“ vlastní Jmk, údržbu tam však 

nevykonává. Starosta proto požádal kraj o převod těchto pozemků. Jsou ochotni to zvážit, 

chtěli by za to po obci silniční pozemky v jejím vlastnictví. K tomu byla schválena následující 

usnesení: 
 

Usnesení č. 220/21 Z 17  

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e  adresný záměr darování nemovitostí – pozemků p. č. 959/3, 959/4, 959/6, 

2049/5, 2051/3, 2051/11, 2051/14 v k. ú. Pustiměř – z vlastnictví obce Pustiměř do 

vlastnictví Jihomoravského kraje.  

 

Usnesení č. 221/21 Z 17  

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e nabytí nemovitostí darem – části pozemku p. č. 356 o výměře 2 659 m2, části 

pozemku p. č. 242/1 o výměře 14 m2, oba dle GP č. 2002-53/2021 a pozemků p. č. 1799/1, 

1800/2 a 1801/4 v k. ú. Pustiměř – z vlastnictví Jihomoravského kraje do vlastnictví obce 

Pustiměř.  
 

 

Jihomoravský kraj ještě požaduje, aby mu byl darován pozemek p. č. 2060 v k. ú. Pustiměř. 

Katastrálně se jedná o ornou půdu o výměře 1 790 m2. Tento pozemek je částečně zastavěn 

stavbou silnice II/428 z Drysic na Ivanovice n/H. 

Obec by získala od kraje pozemky o celkové výměře 3 203 m2, kraj by po úpravě získal od 

obce pozemky 2530 m2. 
 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 
 

 

Návrh usnesení č. 240/21 Z 19 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e adresný záměr darování nemovitosti – pozemku p. č. 2060 v k. ú. Pustiměř – z 

vlastnictví obce Pustiměř do vlastnictví Jihomoravského kraje.  

 

 H:   11  :  0   :  0 

 

Usnesení č. 240/21 Z 19 bylo schváleno. 
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Bod č. 10 

Informace a různé 

 

Pan Raclavský měl připomínku ke zpevněné cestě do Vyškova, která je pokryta vrstvou 

štěrku, komplikuje a znepříjemňuje jízdu, při jízdě z kopce směrem k Marchánce hrozí 

nebezpečí pádu a úrazu. Navrhoval cestu zamést nebo odsát. Dále je na cestě nafoukaná tráva, 

prostředkem prorůstá tráva a truskavec. Povrch cesty ničí pláště na kolech.   

Starosta – zjistí, zda a jak se dá cesta zamést. Zametací stroj by mohl poškodit asfaltový 

zástřik. 

Místostarosta má obavy, že by se zametacími kartáči povrch sedřel. Válec by nyní také 

nepomohl. SÚS předem upozorňovala, že tam nějaký štěrk zůstane. Zda by pomohl nový 

zástřik také není jisté. Požádá se SÚS, ať navrhne řešení. 

Mgr. Trávníček – ukázal na fotografiích, jak je cyklostezka poškozená zřejmě diskováním 

traktoru. Doporučuje obrátit se na pachtýře přilehlého pozemku.  

 

Ing. Jandl – děkuje za odklon dopravy od Dreposu. Netíží to jen jeho, ale i ostatní občany 

Pustiměře. Např. řidiči autobusů kličkují přes celé Prusy, kvůli parkujícím automobilům. 

 

Dále má připomínku ke svozu bioodpadu. Když ho bylo víc, Respono ho dříve bralo i 

v pytlích, nyní to již nedělá, prý to mají zakázáno. On tento zákaz nechápe. 

Místostarosta – zákaz je ze strany Respona, protože obec platí za nádobu, ne za pytle. Je to 

věc, která není placená ani evidovaná. Přebytek tohoto odpadu lze ukládat do velkého 

kontejneru v Pustiměřských Prusích 101. 

 

Ing. Jandl – děti na cestě ke hřišti jezdí na koloběžkách, obává se, že se tam něco stane. 

Doporučuje vyjednat retardéry. 

Starosta – na krajské silnici údajně retardéry umístit nelze. Projektuje se chodník, ten by měl 

situaci vyřešit.  

 

 

Starosta ukončil jednání ve 19:45 hod.   
 

 

Zápis pořízen dne: 8. 9. 2021 
 

Zapisovatelka: Věra Pospíšilová 

 

 

 

 

 

Ověřovatel Evžen Jachan:                            .......................................dne  ........................... 

 

 

 

 

 

Ověřovatel Mgr. Petr Špičák:                       .......................................dne ........................... 
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Starosta Mgr. Vlastimil Smékal: .............................................dne:  ...................................... 

 

 

 

 

 

Místostarosta Mgr. Lukáš Peška:  .............................................dne:  ...................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Zpráva o činnosti rady obce 

3) Zpráva o činnosti kontrolního výboru  

4) Zpráva o činnosti finančního výboru 

5) Zpráva k zahájení školního roku 2021/22 

6) Rozpočtové opatření č. 8/2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. 4. 

2016 o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném pohybu 

těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (nařízení GDPR). 

 


